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چند روزی از برد شیرین استقلال در دربی جام حذفی سپری می شود و شاید 

صحبت ها و کارشناسی های زیادی درخصوص این دیدار انجام شده و دیگر 

جای پرداختن به آن نباشد. با این حال شاهکار سیدحسین حسینی در ضربات 

پنالتی که تاثیر زیادی روی این پیروزی داشت همچنان نقل محافل رسانه ای 

بوده و درخصوص آن صحبت می شود. به همین بهانه و البته اتفاقات دیدار 

با پرسپولیس و از سوی دیگر فینال  جام  حذفی و سایر موارد مرتبط با باشگاه 

اســـتقلال، دقایقی با مربی دروازه بان های استقلال که ارتباط صمیمانه ای 

نیز با حسینی دارد به صحبت پرداختیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با بهزاد 

غلامپور را در زیر می خوانید.

از دربی شـــروع کنیم. حرف یا نکته جالبی که هنوز باقی مانده از این دیدار 

ندارید تا برسیم به سوال های بعدی؟

در هر صورت این دیدار با همه مسابقات دیگر برای هواداران فرق می کند و به گونه ای 

حیثیتی به شمار می رود. ما هم مثل همه هواداران از اینکه پرسپولیس را شکست 

دادیم خوشحال شدیم. البته بیشتر به خاطر همین هوادارانی است که در این چند 

سال اخیر خیلی مظلوم واقع شده اند، خوشحالی مان نیز بیشتر شد و به همین دلیل 

این برد و موفقیت هم بیشتر به من چسبید. 

جدیدا خیلی روی نیمکت اســـتقلال حرص و جوش می خورید و کارت زیاد 

می گیرید!

مورد خاصی نبود و در دیدار با پرسپولیس فقط یک بار داد زدم، اما داور چهارم پیام 

حیـــدری را صدا کرده و گفت که به فلانی کارت بده و به همین دلیل چون در بازی 

با ســـپاهان هم کارت گرفته بودم دوکارته شدم و فکر می کنم از بازی فینال محروم 

باشم. در هر صورت من به کسی بی احترامی نکردم و فقط یک جا از روی عصبانیت 

داد زدم که داور تشخیص داد کارت بدهد. هرچند بی احترامی و توهین هیچ موقع 

در ذات من نیست و هیچ زمان این کارها را نکرده ام. 

پس با این وضعیت بازی فینال را از دست دادید؟

احتمالا طبق قوانین این طور باشد، واقعا حیف که نیستم تا بعد از گلزنی ها و جشن 

قهرمانی بخواهم روی کول فرهاد بپرم!

در هر صورت پیروزی شیرینی برای تان به دست آمد. 

صددرصد برد بسیار خوبی بود و باز هم می گویم شیرینی آن به خاطر هواداران بود 

و این برد را به آنها تقدیم می کنیم چون لیاقت آن را داشتند. 

وقتی گل دوم را خوردید فکر می کردید کامبک بزنید و درنهایت برنده بازی 

شوید؟

اتفاقا آن لحظه فقط خدا را مدنظر قرار دادم و از او خواستم تا خودش ما را کمک کند، 

از خدا خواستم آبروی مان نرود که خدا هم کمک مان کرد و بازی هم مساوی شد و 

به پنالتی ها کشید و در پنالتی ها هم سیدحسین حسینی فرشته نجات مان شد. 

در این چند سال اخیر استقلال عملکرد خوبی در پنالتی ها نداشته و حتی 

پارســـال هم چندین بازی پیاپی پنالتی هایش را از دست داد. به همین دلیل 

همه فکر می کردند اگر بازی به پنالتی کشیده شود، پرسپولیس بهتر عمل 

کرده و برنده می شود. 

اتفاقا ما حســـابی طی هفته قبل از دربـــی روی ضربات پنالتی تمرین کرده بودیم 

حتی قبل از بازی با سپاهان هم تمرینات زیادی برای پنالتی ها انجام داده بودیم و 

بچه ها هم همه پنالتی خوب می زدند و برای گلرهای ما هم خیلی سخت بود که در 

تمرین پنالتی بچه ها را بگیرند. در تمرین به قدری خوب پنالتی می زدند که باعث 

شد تا سید در بازی به راحتی اولین پنالتی را مهار کند. الان هم در تمریناتی که تا 

بازی با تراکتور مانده باز هم برنامه های ویژه برای ضربات پنالتی داریم تا درصورتی 

که بازی به پنالتی کشـــید بتوانیم یک بار دیگر موفق عمل کنیم و این بار با پیروزی 

مقابل تراکتور جام قهرمانی را به دست بیاوریم. 

خود شما یکی از دروازه بان های پنالتی گیر فوتبال ایران به شمار می رفتید. 

این شاخصه شما چقدر روی حسینی تاثیرگذار بوده؟

سیدحسین ذاتا پنالتی گیر است و اتفاقا تمرینات زیادی هم برای موفقیت در این 

زمینه داشته است. در بازی با پرسپولیس هم خدا کمک کرد تا بتواند پنالتی اول را 

مهار کند تا قدم بزرگی برای کسب پیروزی و رسیدن به بازی فینال برداریم. 

قبل از پنالتی ها چه صحبتی با سید داشتید؟

بالاخره به او روحیه دادم و بعد هم که خودش ایســـتاد و به بهترین شـــکل ممکن 

در درون دروازه کار کرد البته فقط به همان روحیه دادن بســـنده کردم چون در آن 

لحظـــات دیگر نمی توان خیلی نکات فنی را یادآوری کرد که مثلا کدام بازیکن به 

چپ و راست ضربه می زند. 

پنالتی های پرسپولیسی ها را آنالیز کرده بودید که مثلا کدام بازیکن به کدام 

سمت دروازه ضربه می زند؟

بله، کاملا آنالیز کرده بودیم و حتی روی کاغذ مکتوب داشتیم که کدام بازیکن به 

کدام سمت ضربه می زند و بعد از اینکه سید پنالتی نوراللهی را گرفت، دیگر آن کاغذ 

را هم رها کردیم و فقط در انتظار پیروزی بودیم. اتفاقا درباره پنالتی اول می دانستیم 

نوراللهی به کدام سمت ضربه می زند و جالب اینکه او همیشه به راست گلر ضربه می زد 

و این بار به چپ ضربه زد و حسینی با هوشمندی و توانایی این ضربه را مهار کرد. 

اتفاقا ســـید هم گفته بود که می دانستم نوراللهی به راست ضربه می زند اما 

چون مکث کرد من هم مکث کردم تا لحظه آخر که به توپ ضربه زد جهت آن 

را فهمیدم و توانستم آن را مهار کنم. 

در هر صورت این طور موارد همیشه درست از آب در نیامده و استثنا هم در آن وجود 

دارد و خوشحالم که این استثنا به نفع ما شد. 

به نظر می رسد اشتباه بزرگ پرسپولیسی ها این بود که ترابی پنالتی اول را 

برای آنها نزد. 

دیگـــر این موضوع به تصمیمات و برنامه ریزی کادر پرســـپولیس برمی گردد و من 

نمی توانـــم در ایـــن مورد صحبت کنم. در تیم ما همه چیـــز روی روال پیش رفت و 

همان طور که فرهاد مجیدی قبل از ضربات پنالتی مشخص کرده بود، همان نفرات 

به ترتیب پشت توپ قرار گرفته و خدا را شکر ضربات شان هم گل شده و بازی را بردیم. 

ســـید بعد از پیروزی استقلال بسیار خوشحال بود و گریه می کرد. به عنوان 

مربی و یکی از نزدیک ترین افراد به او دلیل اشک های سید چه بود؟

سیدحســـین عملکرد خوبی در این بازی داشت هرچند در این مدت فشار زیادی 

هم روی او بود اما این بازی هرچه که بود به خاطرات پیوســـت و باید از الان به بازی 

فینال فکر کنیم. با همه این تفاسیر به نظرم سیدحسین حسینی بهترین بازیکن ما 

در دربی حذفی بود. 

بازی فینال مقابل تراکتور را چطور ارزیابی می کنید؟

بازی ســـختی پیش رو داریم، تراکتور تیم قابل احترامی به شمار می رود و مهره های 

کلیدی خیلی خوبی دارد، ان شاءالله بتوانیم از این سد بزرگ عبور کرده و یک بار دیگر 

قهرمانی جام حذفی را به دست بیاوریم. در هر صورت تیمی که سپاهان و پرسپولیس 

را شکست می دهد حتما باید قهرمان شده و جام بیاورد. 

به نظر می رسد اتفاقات این چند روز اخیر استقلال را منسجم تر و همدل تر 

کرده است تا هر طور شده قهرمان جام حذفی بشود. 

ان شـــاءالله که همین طور شـــود و بتوانیم آن را تقدیم هواداران کنیم. هواداران ما 

مظلوم هستند و چندین سال است که به حق واقعی خود نمی رسند حق ما بود که 

در این چند سال اخیر چند قهرمانی لیگ را فتح کنیم، اما در این شرایط فعلا به جام 

حذفی فکر می کنیم تا کمی از ناراحتی و غم هواداران بکاهیم. استقلال به دلایل 

مختلف چندین سال از قهرمانی دور مانده و امیدوارم حداقل پنجشنبه شب بتوانیم 

هرچند ذره ای از حمایت های هواداران را جبران کنیم. البته ما متخصص جام حذفی 

هســـتیم و بیشـــترین قهرمانی در تاریخ در این رقابت ها به استقلال رسیده است و 

امیدوارم این اتفاق پنجشنبه شـــب برای هشتمین بار باز هم محقق شود و این جام 

را به هواداران تقدیم کنیم. 

با توجه به داشته های تان چقدر به این اتفاق امیدوارید؟

صددرصد به موفقیت و کسب پیروزی و آوردن جام به تهران امیدواریم اتفاقا به مشهد 

می رویم تا با دست پر برگردیم. شک نکنید که می خواهیم با قهرمانی برگردیم. 

درباره رفت و برگشت فرهاد و اتفاقات این چند روز حرفی دارید؟

ما یک مجموعه هستیم که این مجموعه شامل مدیریت، کادرفنی و بازیکنان و سایر 

عوامل می شود و در مجموع همه یک تیم هستیم و هدفمان این است که پشت هم 

باشـــیم تا به موفقیت برسیم. قطعا مجموعه ای که عوامل آن همدل نباشند موفق 

هم نمی شوند ولی ما انسجام و همدلی را حفظ می کنیم تا درنهایت قهرمانی جام 

حذفی را به دست بیاوریم. الان هم برای موفقیت فقط آرامش می خواهیم و امیدواریم 

در چنین فضایی بتوانیم یک جام قهرمانی دیگر برای استقلال به دست آورده و در 

تاریخ آن را ثبت کنیم . 

به عنوان ســـوال آخر چقدر این قهر و دعوا هایی که برخی رســـانه ها در این 

مدت به آن دامن زدند در باشگاه استقلال بین بازیکنان و کادر فنی صحت 

داشته است؟

اصلا و ابدا هیچ چیزی نبوده در این مدت هم همدل و هم قسم بودیم و همان طور 

که گفتم اگر این اتحاد نبود نایب قهرمانی لیگ و رسیدن به فینال جام حذفی هم 

محقق نمی شد. بدون یار حریفان را بردیم و با تمامی یاران هم باز هم پیروز بودیم. 

شما نتایج را ببینید خودتان همه چیز را متوجه می شوید. همه یک تیم و همه با هم 

رفیق هستیم و قسم می خورم هیچ اختلافی درون تیم نیست. حداقل تا جایی که 

من دیدم تا این لحظه خدا وکیلی هیچ مشکلی بین کادر و بازیکنان نیست و همه چیز 

اوکی و سر جای خودش است. 
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غلامپور در گفت وگو با »فرهیختگان«: حسینی بهترین بازیکن ما در دربی بود و فرشته نجات استقلال شد

تیمی که سپاهان و پرسپولیس را برده باید قهرمان حذفی شود
به خاطر محرومیت در فینال نیستم تا روی کول فرهاد بپرم!

یکی از خطوط قابل اتکای پرسپولیسی ها در شروع لیگ نوزدهم جناح چپ این تیم 

بود که با حضور بازیکنان آماده و برجسته چپ پا در جمع سرخ ها، از نگاه کارشناسان 

به دردسر شیرین مربیان این تیم تبدیل شده بود که می توانند با ایجاد رقابت بین 

این بازیکنان، جناح چپی قدرتمند را برای پرسپولیس ایجاد کنند. 

محمد انصاری، محمد نادری و البته نفراتی مثل ربیع خواه و امیری نفراتی بودند 

که قابلیت بازی در پست دفاع و هافبک چپ را داشتند و هر کدام شان در حدی 

آماده و ســـرحال بودند که انتخاب یکی از آنها برای نشستن روی نیمکت تیم کار 

بسیار سختی برای کادر فنی سرخ محسوب می شد اما در این بین بعد از تعطیلات 

کرونایی لیگ برتر، محمد انصاری یک بار دیگر از ناحیه رباط صلیبی دچار پارگی 

شد تا ماه ها از میادین دور باشد و مشخص هم نباشد که آیا بعد از دومین بار پارگی 

رباط صلیبی می تواند در میادین حاضر شود یا باید خیلی زود از یک مدافع محبوب 

و بی حاشیه که در زمره فوتبالیست های اخلاق مدار است خداحافظی کنیم. 

بعد از مصدومیت این بازیکن و البته ربیع خواه که قابلیت بازی در جناح چپ تیمش 

را داشت، نادری تنها گزینه حضور در جناح چپ خط دفاعی پرسپولیس شد. البته 

این بازیکن هم با مصدومیت های پی درپی بازی های بسیاری را از دست داد و بازهم 

در دیدار مقابل استقلال با اینکه دقایق کمی بود به بازی فرستاده شده بود، دچار 

مصدومیت از ناحیه همســـترینگ شد و مجبور شد زمین بازی را ترک کند. حالا 

قرمزها برای مسابقات آسیایی به دردسر افتاده اند. 

 کورتریک رضایت داد، نادری بازی کرد

پیش تر از این در گزارشی نوشته بودیم که مصدومیت نادری بهانه ای است برای 

پرسپولیسی ها که بازی نکردن این مدافع چپ پا را توجیه کنند اما مطابق شنیده ها 

از اطراف باشگاه پرســـپولیس مصدومیت این بازیکن بهانه ای بیش نبوده و این 

بازیکن درست مثل علیرضا بیرانوند که از یک تاریخی که در قراردادش قید شده 

بود و نتوانســـت ســـرخ ها را همراهی کند، رضایتنامه نادری هم زمانش به پایان 

رسیده بود و برای ادامه فعالیت در پرسپولیس نیاز به توافقی جدید با کورتریک بود. 

همان موقع هم یکی از معاونان باشـــگاه اعلام کرد که با باشـــگاه بلژیکی نادری 

نامه نگاری هایی صورت گرفته تا برای رضایتنامه یک ساله این بازیکن اقدام شود و 

طبق اخباری که حالا به دست خبرنگار »فرهیختگان« رسیده پس از کش وقوس های 

فـــراوان بالاخره این باشـــگاه بلژیکی رضایت داد تا ایـــن بازیکن تا پایان فصل با 

پرسپولیسی ها بماند و در این مدت، طرفین برای فصل آینده این بازیکن به توافقات 

لازم دست پیدا کنند. حالا لیگ برتر و جام حذفی برای سرخ ها به پایان رسیده و 

یکی از علامت سوال های هواداران سرخ این است که وضعیت این مدافع چپ پای 

تیم شان برای لیگ قهرمانان آسیا و لیگ برتر بیستم به چه صورت است. 

AFC  بازی در لیگ قهرمانان با مجوز 

به نظر می رســـید با پایان لیگ برتر نوزدهم و جام حذفی، پرسپولیسی ها باید با 

باشگاه کورتریک برای بازی در لیگ قهرمانان آسیا و همچنین فصل جدید لیگ 

برتر به توافقی دست پیدا کنند اما ظاهرا موضوع بازی های آسیایی متفاوت است 

و این بازیکن می تواند در قطر سرخ ها را همراهی کند. 

یکی از معاونان باشگاه پرسپولیس در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: 

»با توجه به شـــرایط اضطراری که ویروس کرونا در دنیا به وجود آورده و 

شرایط لیگ های تمام کشـــورها را با خلل ایجاد کرده، دستورالعمل 

جدید از ســـوی AFC به باشگاه های آسیایی ارسال شده که در آن 

شرایط قرارداد بازیکنان با تغییراتی روبه رو شده است.« 

او ادامه داد: »براساس این دستورالعمل بازیکنانی که شرایط نادری 

را دارند می توانند در بازی های آسیایی تیم خود را همراهی کنند 

و نیازی نیســـت که برای حضور این نفرات در فهرست 

تیـــم، توافق تازه ای صورت بگیرد و با این حســـاب 

این بازیکن منعی برای همراهی پرســـپولیس در 

رقابت های آسیایی ندارد.« 

 کورتریک پاسخ داد: 

نادری با همان شرایط قبلی بماند!

حالا از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد که 

مذاکرات با باشـــگاه کورتریک ادامه دارد و 

این احتمال می رود که در آینده ای نزدیک 

خبرهای خـــوب از انتقال ایـــن بازیکن به 

پرسپولیس برای فصل آینده به گوش برسد. آنطور 

که شنیده می شود سرخ ها مشغول چانه زنی با کورتریک 

بلژیک هستند تا بتوانند با شرایطی خوب و ایده آل با این 

تیم بلژیکی به توافق برسند.  یکی از معاونان باشگاه پرسپولیس با تایید این خبر به 

خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »مدت هاست که نامه نگاری ها بین باشگاه و کورتریک 

در جریان اســـت و خوشبختانه این مذاکرات به جاهای خوبی رسیده و می توان 

امیدوار بود که ظرف چند روز آینده این مذاکرات به نتیجه برسد.« 

این فرد به مشکلات موجود بین طرفین اشاره ای نکرد و گفت: »برخی از بندهای 

این واگذاری همچنان مورد بحث است و البته طبیعی هم هست که در هر قراردادی 

اختلاف نظر هایی وجود داشته باشد اما تنها می توانم به این موضوع اشاره کنم 

که باشگاه کورتریک در پاسخ به نامه پرسپولیس برای در اختیار داشتن نادری در 

فصل آتی اعلام کرده که با همان شـــرایط فصل قبل، ادامه حضور نادری در 

پرسپولیس بلامانع است.« 

اما اینکه شرایط فصل قبل چه بوده و آیا در شرایط ارزی ناپایدار کشور 

پرسپولیسی ها قادر به برآورده کردن خواسته های کورتریک هستند 

یا خیر، معاون باشـــگاه پرسپولیس درخصوص این موارد ادامه داد: 

»خواسته های باشگاه بلژیکی مالی نیست و این بازیکن با شرایطی 

خاص به پرسپولیس قرض داده شده است. اینکه چه بندهایی در این 

توافق وجود دارد را نمی توانم اعلام کنم چراکه ممکن اســـت بازیکن 

تمایلی به رسانه ای شدن بندهای توافق 2 باشگاه نداشته 

باشد. اما در این حد می توانم بگویم که این توافق هیچ 

بند مالی ای ندارد و موارد دیگری در این قرارداد لحاظ 

شده است.« 

 جراحی زانوی نادری؟ شاید وقتی دیگر

با توجه به مصدومیت نادری از ناحیه همسترینگ، 

ظاهرا پزشـــکان به این نتیجه رسیده اند که وی برای 

خلاصی از این مصدومیت قدیمی باید پای خود را به 

تیغ جراحان بسپارد. 

در ایـــن خصوص یـــک فرد مطلع در تیـــم به خبرنگار 

»فرهیختگان« گفت: »اینکه این بازیکن باید جراحی کند 

تا از شـــر این مصدومیت خلاص شود موضوع درستی است اما 

اگر این جراحی صورت بگیرد نادری نمی تواند تا 2 ماه به میادین 

بازگردد و با توجه به حضور تیم در رقابت های آسیایی و لزوم حضور این مدافع در 

تیم، فعلا با درمان های موقتی این بازیکن برای حضور در میادین آماده می شود و 

شاید اگر قرار به جراحی باشد این اتفاق بعد از رقابت های آسیایی بیفتد.« 

 انصاری از لیست پرسپولیس خارج می شود

یکی دیگر از بازیکنانی که در فصل گذشـــته لیـــگ برتر به عنوان مدافع چپ در 

فهرست پرســـپولیس حضور داشـــت، محمد انصاری بود که بعد از پایان دوران 

قرنطینه با پارگی مجدد رباط صلیبی اش مواجه شد و فعلا مشغول سپری کردن 

دوران نقاهت خود است. 

دیروز خبری از باشگاه به بیرون مخابره شد که در فهرست آسیایی سرخ ها خبری 

از محمد انصاری و محسن ربیع خواه نیست و این 2 بازیکن که یکی با پارگی رباط 

صلیبی و دیگری شکستگی پا مواجه هستند و قادر به بازی کردن در این رقابت ها 

نیستند با نظر یحیی گل محمدی از فهرست پرسپولیس کنار گذاشته شدند تا جا 

برای اضافه شدن یک هافبک و یک مدافع در لیست باز شود. 

اما طبق شنیده ها محمد انصاری قطعا تا نیم فصل هم به لیست پرسپولیس اضافه 

نخواهد شد و این بازیکن که قراردادی هم با سرخ ها ندارد بعد از اینکه در تعطیلات 

نیم فصل مورد تست کادر پزشکی و کادر فنی قرار گرفت، در صورت داشتن شرایط 

خوب جسمانی به جمع سرخ پوشان اضافه می شود اما درخصوص محسن ربیع خواه 

همه چیز به بعد از پایان مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا موکول می شود. 

 گزینه ای که به پرسپولیس نزدیک است

بین نام هایی که برای تقویت پرسپولیس در نقل و انتقالات تابستانی مطرح می شود، 

نام یک مدافع چپ پا هم دیده می شود که نشان می دهد یحیی قصد دارد این بخش 

از دفاع تیمش را تقویت کرده و بال های چپ و راست تیمش را قدرتمندتر کند. 

سعید آقایی مدافع چپ سپاهان که البته در لیگ نوزدهم در مقاطعی با پرسپولیس و 

هوادارانش مشکلاتی را داشت، گزینه یحیی گل محمدی برای حضور در پرسپولیس 

است. این بازیکن که به تازگی با سپاهانی ها قطع همکاری کرده است، مذاکرات 

خوبی با پرسپولیســـی ها داشته و طبق شنیده ها توافقات ابتدایی هم برای عقد 

قرارداد صورت گرفته اســـت.  حتی دیروز شنیده می شد که این بازیکن قرار است 

به باشگاه پرسپولیس برود و قراردادش را با این تیم نهایی کند. هرچند این اتفاق 

دیروز رخ نداد اما این احتمال می رود که او امروز در خیابان شیخ بهایی حضور پیدا 

کند و رسما پیراهن پرسپولیس را بر تن کند. 

گفتنی است تراکتور و استقلال تیم هایی هستند که برای خرید این بازیکن اقداماتی 

را انجام داده اند اما شنیده می شود قول او به یحیی باعث می شود که این بازیکن 

در لیگ بیستم پیراهن سرخ را بر تن کند. 

گزارش »فرهیختگان« از پازل جناح چپ پرسپولیس؛ نادری به خاطر آسیا جراحی نمی کند

قولآقاییبهیحیی؛حتمامیآیم
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